
Z Á  P  I  S 
Z jednání Valné hromady JčSC konané dne 11. března 2024 

V hotelu Welnes Knížecí rybník 

Program: 

1)  Zahájení 

Valnou hromadu zahájil předseda JčSC Stanislav Bambula. Přivítal přítomné a seznámil je se 
situací v JčSC. Oznámil, že podle prezenční lisDny je přítomno více jak 50% pozvaných a proto 
je VH schopna přijímat usnesení. 

2)  Volba zapisovatele a schválení programu VH 

Na návrh předsedy byl zapisovatelem zvolen Ing .Miloslav Šustr. Návrh programu VH byl všem 
přítomným zasán předem písemně. Stanislav Bambula požádal přítomné o případné doplnění 
programu. Sám pak navrhl doplnit do programu  další bod a to volbu VV a KK na další období. 
Další připomínky k programu nebyly předneseny. Proto bylo o programu hlasováno jako o 
celku. Doplněný program byl jednomyslně schválen. 

 3)  Kontrola usnesení VH JčSC  konané dne 23.3.2023 

S využiUm textu tohoto usnesení podal zprávu o jeho plnění Ing. Miloslav Šustr. Konstatoval, 
že usnesení bylo v celém rozsahu splněno. 

 4)  Zpráva o činnosQ JčSC  v roce 2023 

Zprávu přednesl Stanislav Bambula. Konstatoval, že činnost JčSC a jednotlivých oddílů již 
nebyla ovlivňována vnějšími vlivy jako byl covid-19 a dostala se do normálního stavu. Závodů 
bylo organizováno celkem hodně a podíl na tom mají i seriály závodů organizovaných na 
území Jihočeského kraje. V JčSC je v současné době činných větší počet cyklistů ve srovnání s 
rokem 2022. Je to zhruba stav, který byl před covidem-19. VV se v roce 2023 sešel celkem 3x 
obvykle při pořádání nějakého závodu a řešil především rozpočet. Byla zorganizována 
mistrovství Jč kraje. Tak jako v loňském roce i letos trvají nejasnosD ve financování ze strany 
ČSC. Dotace budou asi vypsané na jednotlivé akce ne na kraje. 

  



5)  Zpráva o hospodaření za rok 2023 

Zpráva byla přednesena Stanislavem Bambulou. Zůstává v platnosD ustanovení, že při čerpání 
dotace musí být 20 % prostředků z vlastních zdrojů. Ke dni konání VH je na účtu JčSC uloženo 
43 786 Kč a další peníze jsou v pokladně. Problémem je, že dosud nejsou na rok 2024 
vypsány žádné dotace ani granty a proto není možno sestavit rozpočet na rok 2024. Vypadá 
to na to, že podpora bude možná jen na Krajské přebory. V ostatních případech se budou 
muset oddíly spoléhat především na své prostředky. Potvrzena zásada aby na účtu bylo vždy 
alespoň 50 000 Kč. 

 6)  Kalendář závodů JčSC v roce 2024 – potvrzení pořadatelů pro M-JčSC 

Návrh kalendáře přednesl Robert Skála. Návrh kalendáře je hotov a byl rozeslán oddílům 
písemně. Není zaUm jasno o termínech závodů cyklokrosu. Bude doplněno po vyjasnění 
situace. V návrhu kalendáře je několik kolizí z nichž jedna je kalendářová.  

M - JčSC  jsou navrhována takto :  ČJ  Komora 

     Silnice  zaUm nejasno 

     Horská kola Vimperk nebo Zadov 

     Cyklokros Návrh jsou BernarDce 

Robert Skála pochválil organizátory TBC série . Tato má vysoký kredit. Byla řešena i 
příslušnost závodníka ke kraji v duchu usnesení VH v roce 2023. Jedná se o organizaci závodu 
Czech Tour s cílem v Praze. 

 7)  Projednání rozpočtu na rok 2024 

Stanislav Bambula seznámil přítomné s Um, že pro nedostatek podkladů není možné v tomto 
čase reálný rozpočet zpracovat. Postupovat bude VV tak, že podá žádost o dotace a podle 
výše poskytnutých prostředků bude rozpočet zpracován. V tomto případě je stejný problém 
jako byl na počátku roku 2023. 

 8)  Informace ze střediska mládeže Tábor a sportovní školy Vimperk 

Informace byla podána pouze o středisku Tábor ( Michal Bednář ). V roce 2023 bylo 
uskutečněno několik soustředění. Michal Bednář spojil své vystoupení s bodem č.10 (Příprava 
na LODM v roce2024). Podal podrobný přehled výsledků našich závodníků v sezoně2023 a při 
LODM v roce 2023. Dobrých výsledků byla celá řada zejména v mládežnických kategoriích. 
LODM bude v červenci a dva dny budou probíhat cyklisDcké disciplíny. Před Um proběhne 



soustředění. Na LODM mohou startovat jen soutěžící s trvalým bydlištěm v Jihočeském kraji 
(nerozhoduje licence). Lituje, že v roce 2024 nebude kritérium v Soběslavi. 

 9)  Volba dvou delegátů na VH ČSC z. s. 

Jako delegáD na VH ČSC byli zvolení Václav Dostál a Stanislav Bambula. 

10)  Volba nového Výkonného výboru JčSC a KK 

Do VV na nastávající volební období byli zvoleni jednomyslně: Stanislav Bambula, 

Michal Bednář, Robert Skála, Pavel Rybařík a Václav Dostál. 

KK byla zvolena ve složení: Ing Miloslav Šustr, Miloslav Janout a Jaromír rys. 

          

 11)  Příprava na LODM v roce 2024 

 Viz bod č.8 

 12)  Připomínky,diskuse,různé 

Informaci z činnosD ČSC podal Petr Balog. Řešené problémy: Zabezpečení závodů, jednání 
s Národní sportovní agenturou a příprava Českého poháru. Další řešené problémy: Kde 
pořádat Mistrovství JčSC v cyklokrosu – doporučeny BernarDce. Ocenění MBC série, dotace 
na jednotlivé akce, peníze z ČSC jdou jen na střediska mládeže a na závody a činnost nic. 
Vyjádřen podiv nad Um, že není jasné kolik má ČSC členů. 

 12)  Usnesení 

Na základě průběhu jednání VH bylo jednomyslně přijato toto usnesení: 

VH schvaluje:  1. Zprávu o činnosD JčSC za rok 2023 

  2. Zprávu o hospodaření za rok 2023 

VH vzala na vědomí: 1. Návrh kalendáře závodů na rok 2024 

   2. Situaci kolem řešení rozpočtu na rok 2024 

3. Informaci ze střediska mládeže Tábor, LODM 2023 a přípravě LODM 

    v roce 2024 



VH zvolila: 1. Stanislava  Bambulu a Václava Dostála jako delegáty na VH ČSC 

2. VV ve složení: Stanislav Bambula, Michal Bednář, Robert Skála, Pavel   
Rybařík a Václav Dostál. 

3. KK ve složení: Ing. Miloslav Šustr, Miloslav Janout a Jaromír Rys. 

   

VH uložila VV:   1. Po vyjasnění příjmové stránky zpracovat rozpočet JčSC na rok  2024    

2. Zpracovat metodiku registrace závodníků pro krajské přebory a               
vyhlašování krajských přeborníků. Po zpracování zaslat metodiku       
cyklisDckým oddílům v Jihočeském kraji.  

  

14) Závěr 

Stanislav Bambula poděkoval přítomným za účast a popřál příjemnou cestu domů. 

        


